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Z Á P I S  č. 1/2023 
 

z jednání Komise místní části Velíková konaného dne 9. 3. 2023 
 
 
Přítomni: p. Amchová, p. Blahová (ZMZ), p. Hanáček, sl. Javoříková, p. Müller, p. Pešlová, p. 

Pšeja, p. Retyková, p. Suchánek, p. Vykopal 
tajemnice komise p. Slováková 
 

Nepřítomni: p. Vrbovská 
 

 
Hosté:  Bazelová Jana (RMZ) 
  Ing. Jirušková Tereza (OKP) 
  Ing. Poláček Martin (OD) 

   

 
Program: 1.   Úvod, schválení programu 

2. Informace z OD 
3. Priority 2023 
4. Informace z kanceláře MČ  
5. Připomínky, nové podněty, diskuse 
6. Závěr 

  
 
 

1. Úvod, schválení programu 
 
Jednání KMČ bylo zahájeno tajemnicí komise v sále multifunkční budovy ve Velíkové. 
Jednání bylo přítomno deset členů komise z jedenácti, komise je usnášeníschopná. 
Navržený program byl schválen. 
Na úvod schůze byla přítomným představena nová členka komise p. Amchová. Momentálně je tak 
počet členů v komisi na maximálním počtu jedenácti členů. 

 
2. Informace z OD 
 
Jednání KMČ se zúčastnil Ing. Martin Poláček, který je nově přiděleným technikem pro MČ Velíková. 
Ing. Poláček seznámil členy KMČ s projektovou dokumentací na spojovací chodník Kadlbek. Ten 
bude vybudován ve formě 1,6m široké stezky ze zatravňovacích tvárnic zasypaných drtí, odhadovaná 
cena je cca 350 000 Kč vč. DPH. 
Dalším dlouhodobým problémem, který řešíme s OD je stékání vody z pole do ulice Na Pavelce, kde 
se v zimě tvoří velké zamrzlé plochy na vozovce a při občasných přívalových deštích v létě nánosy 
bahna. Momentálně tento problém řeší tajemnice KMČ s Ing. Cekotovou (OD) a Ing. Klepalem 
(OŽPaZ), cílem je přimět majitele polí, aby zabránili stékání vody ze svých pozemků. Velmi vhodné by 
bylo také obnovit příkop podél ulice Na Pavelce, na některých místech je to však nemožné, protože 
betonové nájezdy k přilehlým domům jsou vybudovány až k vozovce. 
Jednalo se též o plánované rekonstrukci točny MHD, kde máme zpracovanou dopravně 
architektonickou studii z roku 2022. Protože však jde o finančně velmi náročnou akci, budeme na ni 
muset šetřit několik let. Pro zájemce je studie k nahlédnutí v KaMČ. 
 

3. Priority KMČ 
 
Rekapitulace priorit KMČ za rok 2022 a návrh priorit pro rok 2023  
 
Počáteční stav financí v roce 2022:  3 362 000 Kč 
Čerpání v roce 2022 (zaokrouhleno):  2 220 693 Kč 
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1/2019 – Opravy komunikací – Velíková, ul. Modřínová 
Čerpáno 876 298,86 Kč, akce zrealizována, priorita vyřazena 
 
6/2017 – Úprava prostoru kolem multifunkčního objektu Velíková 
Čerpáno 1 075 752,99 Kč, realizace probíhá, předpokládaný termín dokončení 30.4.2023 
 
2/2022 – Spojovací chodník Kadlbek 
Čerpáno 90 750 Kč, zpracována PD 
 
3/2022 Úprava točny MHD Velíková 
Čerpáno 72 600 Kč, zpracována dopravně architektonická studie 
 
5/2022 – Údržba zelených ploch, parků - Velíková 
Čerpáno 69 034 Kč, údržba živého plotu u DH, doplnění 2 ks fitness prvků na DH na ul. Košařice 
 
6/2022 – Podpora společenských aktivit v MČ 
Čerpáno 31 156 Kč 
 
7/2022 – Provozní výdaje KMČ a KaMČ 
Čerpáno 5 000 Kč 
 
8/2022 – Vánoční osvětlení - služby 
Čerpáno 101,41 Kč 
 
 
Nové priority 2023 
 
V roce 2022 proběhl přesun finančních prostředků ve výši 571 000 Kč z MČ Malenovice 
(dofinancování realizace úpravy prostoru kolem multifunkčního objektu), tyto finance se přesunuly zpět 
v roce 2023. 
Z tohoto důvodu nezbývají v rozpočtu MČ finance na realizaci větších akcí, pouze na provozní výdaje. 
 
1/2023 – Údržba zelených ploch, parků - Velíková 
Částka 55 000 Kč 
 
2/2023 – Podpora společenských aktivit v MČ 
Částka 50 000 Kč 
 
3/2023 – Provozní výdaje KMČ a KaMČ 
Částka 10 000 Kč 
 
4/2023 – Vánoční osvětlení - služby 
Částka 6 000 Kč 
 
5/2023 – Vánoční osvětlení – nákup DHDM 
Částka 10 000 Kč 
 
 
Zůstatek finančních prostředků za rok 2022 (zaokrouhleno):   1 712 000 Kč    
Výše přidělených prostředků pro rok 2023:       732 000 Kč 
Přesun finančních prostředků do MČ Malenovice:                - 571 000 Kč 
Celkové finanční prostředky pro rok 2023:    1 873 000 Kč 
 
 
KMČ odsouhlasila (10 pro, 0 proti) výše uvedený výčet priorit pro rok 2023. 
Novou prioritou č. 1 pro MČ Velíková bude vybudování místa pro tříděný odpad za hasičskou 
zbrojnicí. 
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4. Informace z Kanceláře MČ Velíková 
 
Členové komise byli informování o změnách v systému vývozu TKO; nově bude svozovým dnem úterý 
(místo středy), od září 2023 bude v MČ Velíková zaveden svoz bioodpadu, který bude probíhat          
do konce listopadu (a poté zase od dubna) ve 14 ti denních intervalech, střídavě se směsným 
odpadem. Popelnice na bioodpad si budou moci obyvatelé vyzvednout od 6/2023 v TS Zlín 
v Loukách, informace byly zveřejněny v odpadovém kalendáři na rok 2023 v Magazínu Zlín a budou 
dále zveřejněny prostřednictvím rozhlasu a vývěsních skříní v MČ.  
 
Členové byli dále informováni o novém ceníku za pronájem multifunkčního sálu. S účinností od    
1. 1. 2023 se sál pronajímá za 300 Kč/hod (150 Kč/hod pro neziskové organizace se sídlem na území 
SMZ) a 1 000 Kč/den. Sál je nově vybaven stoly a židlemi pro 60 osob, osvětlením a roletami. 
Členové odsouhlasili (10 pro, 0 proti) nákup projektoru (návrh předloží k odsouhlasení                 
členům p. Müller) a také dovybavení novým nádobím, které zajistí tajemnice komise. Nádobí bude 
k dispozici při pronajmutí sálu, v případě jeho poškození či rozbití pronájemce nahradí vzniklou škodu. 
 
Členové byli seznámeni se stanoviskem k požadovanému vybudování přechodů pro chodce v místě 
zastávek MHD. Dle sdělení Ing. Martina Ptáčka (OD) je vytvoření nových přechodů velmi 
komplikované, DIPČR má podmínky, za jakých se přechod pro chodce může realizovat, mj. Ke zřízení 
přechodu pro chodce musí být důvod. Přechod musí být dostatečně zatížen jak pěší, tak motorovou 
dopravou. Jako pomůcka se užívá čísla min. 50 chodců/hodina a zároveň minimální intenzita 
motorové dopravy 200 vozidel/hodina. Vzhledem k tomu, že minimálně tuto podmínku MČ Velíková 
nesplňuje, vybudování přechodů pro chodce není momentálně možné. 

 
5. Připomínky, nové podněty, diskuze 
 
Úpravy okolí multifunkčního objektu již finišují, lavičky jsou osazeny, veřejné osvětlení svítí, zbývá 
osadit pítko a dokončit sadové úpravy a výsadbu rostlin. Členové komise se shodli na potřebě osadit 
schodiště zábradlím, které pomůže imobilním občanům lepší přístup na tento nový prostor a zároveň i 
do budovy. Ke zvážení je i zhotovení nájezdu na schodiště pro kočárky či invalidní vozíky.  
Tajemnice tento požadavek projedná s novým zástupcem společnosti Nemovitosti města Zlína, spol. 
s r.o., který se zúčastní porady tajemnic KMČ na konci března 2023. Rovněž bude projednán 
požadavek na umístění nápisu na budovu („Občanské centrum Velíková“), který vznikl po rekonstrukci 
fasády (3/2018), ale doposud nedošlo k jeho realizaci. O výsledku jednání budou členové informováni. 
 
M. Blahová informovala členy o významném životním jubileu rodáka z Velíkové, kterého by bylo 
vhodné při této příležitosti obdarovat drobnou pozorností. Na formě se domluví s Ing. Jiruškovou. 
 
J. Amchová informovala členy o plánovaných společenských aktivitách pro tento rok – jedná se o 
tradiční akce Pálení Čarodějnic, Pohádkový les a Mikulášskou besídku.  
 
 

6. Závěr 

 
Termín příštího jednání KMČ nebyl přesně stanoven, předpoklad je 5-6/2023, členové budou 
informováni s dostatečným předstihem. 
 
 
 
Zapsala: Barbora Slováková, tajemnice KMČ Velíková 
Schválila: Šárka Vrbovská, předsedkyně KMČ Velíková 
 
 
Ve Zlíně – Velíkové, dne 17. 3. 2023 
 
Příloha: Priority KMČ na rok 2023 


